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Inledning 

Ordförande Joakim Malmström inledde mötet med att hälsa ledamöterna i rådet 

välkomna och gick därefter igenom dagens program. 

1 Lägesrapport från Skolverket 

Skolverket redovisade vilka förändringar som införts i den avlämnade 

regeringsredovisningen efter att ledamöterna lämnat sina synpunkter på rådsmötet 

i april. Vidare redovisades hur Regeringskansliet omhändertar Skolverkets förslag 

på ett nationellt professionsprogram och vilka arbeten som nu löper parallellt 

inom myndigheten. 

2 Reflektioner kring redovisningen och kring eventuell respons från 

omgivningen 

Rådets ledamöter gavs därefter sina reflektioner på slutversionen av 

regeringsredovisningen och vilken respons ledamöterna fått på förslagen från 
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olika grupper. Även frågor och synpunkter på om professionsprogrammets 

dimensionering och resurser diskuterades. 

3 Gruppsamtal om rådets fortsatta arbete och roll 

Ledamöterna delades in i grupper för att diskutera rådets fortsatta arbete och roll 

utifrån följande frågeställningar: 

• Hur kan rådet och Skolverket bemöta reaktioner från omgivningen? 

• Hur ser ni på rådets roll i förhållande till Skolverkets nya uppdrag? 

• Uppföljning och utvärdering:  

o Vad ska följas upp och utvärderas? 

o Hur kan uppföljningen gå till?  

o Hur ser ni på rådets roll i detta arbete?  

• Föreskrifter om kurser (7,5 hp) meriteringsnivå 1 - vilka inriktningar 

föreslås kurserna ha? 

Ledamöternas synpunkter dokumenterades och återrapporterades muntligt för 

respektive grupp. 

4 Inför nästa möte 

Ordföranden summerade mötet och de diskussioner som förts.  

Noterar att det finns en stark vilja att fortsatt arbeta med att utveckla 

professionsprogrammet. En lista över Skolverkets regeringsuppdrag med 

koppling till professionsprogrammet, där rådet kan bistå myndighetens arbete, tas 

fram.  

Till hösten bör Skolverkets kommunikation om professionsprogrammet stärkas 

och möjligheterna att svara på målgruppernas frågor. 

Det finns inget behov av ett rådsmöte den 11 juni och ställs därför in. 

5 nästa rådsmöte 

Nästa rådsmöte är den 20 augusti 2024 kl.10-16. 

Planerat innehåll för mötet är: 

• Skolverkets föreskrifter 

• Skolverkets regeringsuppdrag med koppling till professionsprogrammet 

• Planering av kommande möten 

(Innehållet kan komma att ändras.) 

Mötet avslutades 

Ordförande Joakim Malmström tackade för allas medverkan och avslutade mötet. 


